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Abstract (en)
[origin: US2016168764A1] A textile machine with a plurality of similar workstations 1, 36, 53, as well as display means and a central control device
26, 38, 67, wherein the display means is connected to the central control device 26, 38, 67 and/or a workstation control device 24, 39. The textile
machine comprises a display means, which is designed as an LED light bar 15, 32, 52, 69, 84, a section of the LED light bar 15, 32, 52, 69, 84
is assigned respectively to a workstation 1, 36, 53, and the LED light bar 15, 32, 52, 69, 84 displays the respectively produced yarn batch and/or
operating states of the respective workstation 1, 36, 53.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Textilmaschine mit einer Vielzahl gleichartiger Arbeitsstellen 1, 36, 53, sowie Anzeigemitteln und
einer Zentralsteuereinrichtung 26, 38, 67, wobei die Anzeigemittel mit der Zentralsteuereinrichtung 26, 38, 67 und/oder einer
Arbeitsstellensteuereinrichtung 24, 39 in Verbindung stehen. Erfindungsgemäß weist die Textilmaschine ein Anzeigemittel auf, das als LED-
Lichtschiene 15, 32, 52, 69, 84 ausgebildet ist, dass ein Abschnitt der LED-Lichtschiene 15, 32, 52, 69, 84 jeweils einer Arbeitsstelle 1, 36, 53
zugeordnet ist, und dass die LED-Lichtschiene 15, 32, 52, 69, 84 die jeweils hergestellte Garnpartie und/oder Betriebszustände der jeweiligen
Arbeitsstelle 1, 36, 53 anzeigt.
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